



中国科学院昆明植物研究所标本馆 (NO.)
HERBARIUM, KUNMING INSTITUTE OF BOTANY
CHINESE ACADEMY OF SCIENCES (KUN)

地址：中国云南省昆明市盘龙区蓝黑路 132 号 邮编：650201

电话 (传真)：(+86) 871-65223110; [+86] 871-65239856 电子邮箱：dengtao@mail.kib.ac.cn

Address: 132# Lanhei Road, Heilongtan, Kunming 650201, Yunnan, P. R. China

Tel. (Fax.) : [+86] 871-65223110; [+86] 871-65239856; Email: dengtao@mail.kib.ac.cn

关于中国科学院昆明植物研究所标本馆 (KUN) 完成修缮改造，重新开馆的公告

2019 年 3 月以来，中国科学院昆明植物研究所标本馆 (KUN) 开展了第四次大规模房屋修缮与改造。截至今日，相关工作已经完成并通过了初步验收。经修缮后，我馆的标本保藏条件有了显著提升，库房实现了恒温恒湿智能控制，通过气体自动灭火系统确保标本安全。

为及时支撑科研，服务社会，我馆将于 2020 年 1 月 2 日起重新对外开放。欢迎广大学界同仁和社会各界人士来我馆参观指导，开展标本查阅、数据查询、物种鉴定、国际交换等业务。

感谢您对修缮施工的谅解和配合，一如既往地关心和支持！

特此公告！

中国科学院昆明植物研究所标本馆

二〇一九年十二月二十六日

Notice on the completion of renovation and the reopening of the herbarium at Kunming Institute of Botany, Chinese Academy of Sciences

The herbarium at Kunming Institute of Botany (KUN), Chinese Academy of Sciences has completed, with satisfaction, its renovation project begun in March 2019. With the renovation, the condition of storing specimens at KUN has been greatly improved, the indoor temperature and humidity of the herbarium are controlled by computer system, and the gas automatic fire extinguishing system has been installed, ensuring the safety of specimens.

KUN will reopen to the public on January 2, 2020, and will continue to provide support and service to scientific research and the community. We welcome amateurs and professionals to use the herbarium to conduct specimen-based research, including data inquiry and species identification. International specimen exchange programs will also be resumed.

Thank you for your support and cooperation!

Herbarium, Kunming Institute of Botany, Chinese Academy of Sciences

December 26, 2019